
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

I VANREDNA SEDNICA 
SKUPŠTINE AKCIONARA 

IKARBUS-a AD 



 
 
 
 
IKARBUS AD BEOGRAD - ZEMUN                                                                           Predlog                                                                                                          
SKUPŠTINA AKCIONARA 
Datum: 11.03.2024. g.  
 
 
U skladu sa članom 372. Zakona o privrednim društvima („Sl.glasnik RS“ br. 36/2011, 99/2011, 
83/2014, 5/2015, 44/2018, 95/2018,91/2019 i 109/2021),  Odluke Nadzornog odbora br.               
II-1/1/2024 od 14.02.2024. godine, saziva se I  vanredna sednica Skupštine akcionara IKARBUS 
AD, koja će se održati 11.03.2024. godine sa početkom 13,00 časova u Velikoj Sali Upravnog 
odbora IKARBUS – a AD, na lokaciji Zemun, Autoput br. 24. 
 
Za I vanrednu sednicu Skupštine akcionara predlaže se sledeći:  
 

DNEVNI RED 
Prethodni postupak: 
- izbor radnih tela Skupštine, Predsednika Skupštine i članova Komisije za glasanje 
- usvajanje dnevnog reda 
 
Redovni postupak: 
 
     1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa XI redovne sednice Skupštine održane dana  
        20.06.2023. godine;      

   Prilog: Zapisnik  
              Predlog Odluke 
 
2. Verifikacija Odluke Nadzornog odbora broj I 1/1/2024 od 01.02.2024. godine o popisu 

pokretnih stvari 
          Prilog:  Odluka Nadzornog odbora I 1/1/2024. od 01.02.2024. 
                      Predlog Odluke  
 
      3. Verifikacija Odluke Nadzornog odbora broj I 2/2/2024 od 01.02.2024. godine da se 

mašine koje se nalaze u hali koja je prodata u izvršnom postupku prodaju           
          Prilog:  Nacrt Odluke Nadzornog odbora br. I 2/2/2024 od 01.02.2024. godine 
                      Nacrt Odluke Skupštine  
 
      4. Predlozi za nastavak poslovanja uključujući i predloge za postupanje sa novcem koji 

preostane na računu kompanije nakon sprovođenja izvršnih postupaka 
           

5. Trenutna situacija nakon što je hala prodata i status mašina i pokretnih stvari unutar 
hale 
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ZAPISNIK

sa XI redovne sednice SkupStine Akcionarskog druStva IKARBUS - Fabrike autobusa i specijalnihvozila
odrZane dana20.06.2023 " godine u sali Upravnog odbora, Zemun, Autoput br.24, sa podetkom u 13,00h

Sednici su prisustvovali ovlaSdeni dlanovi SkupStine sa brojem glasova kako sledi:

1.   Grccn Stone lnvestinent(〕 oo Ltd.,Fei Xun

2. Prdect questra doo Bcograd,Branko Bukvi6
3.  Prvi faktor faktoring… u likvidacili,Zeuko Atanaskovi6

4.   4ヽiSo・Vitorovi6,I)onliko prevOz

17.446.557

2.085。 243
815.149

54.149

Sednici su prisustvovali i:

1. Izvr5ni odbor:
Aleksandar Vi6enti6
Petar Baltii

2.Nadzorni odbor I)rugtva:

― 卜4ilivoJeヽ lileti6

- Radoslav Nikoli6

- AndrUa Sottani6

3. Ostali prisutni:
Goran Salkovi6
Predrag Kresovid
Gordana Sekulii, po punomo6ju generalnog direktora IKARBUS AD
Tamara Bari5i6, po punomodju generalnog direktora IKARBUS AD
Vladan Vukmanovid, po punomo6ju generalnog direktora IKARBUS AD
Valentina Dikanovi6 Bundi6, po punomodju generalnog direktora IKARBUS AD

Sednicu je otvorio predsednik Nadzornog odbora Milivoje Mileti6, koji je pozdravio prisutne, nakon dega
je u skladu sa dlanom 37. Statuta i dlana 8. Poslovnika o radu Skup5tine predloZio da se za predsednika
Skup5tine imenuje Fei Xun, koji na ovoj sednici zastupa akcije u vlasni5tvu vedinskog akcionara Green
Stone Investment. Navedeni predlog je jednoglasno usvojen aklamacijom.

Predsednik Skup5tine se zahvalio na tkazanom poverenju i predloZilo je da se radi ekonomidnosti
postupka o svim proceduralnim pitanjima odluduje aklamacijom (edan dlan Skup5tine - jedan glas).

U predhodnom postupku imenovani su dlanovi Komisije zaglasanje i zapisnidar

Zadlanove Komisije zaglasanje imenovani su:

Petar Balti6-predsednik
Goran Salkovid-dlan
Predrag Kresovi6-dlan



Za zapisnidara imenovana je:
valentina Dikanovii Bundii, po punomo6ju generalnog direktora.

Nakon toga, Komi s1azaglasanje je konstatovala da su ispunjeni svi potrebni uslovi zarad,skup5tine, te je
predsednik Komisije, Petar Baltii, izvestio dlanove skupstine kako sledi:

I. Komisija za glasanje je konstatovala da su svi akcionari IKARBUS-a AD uredno obave5teni o
odrZavanju redovne sednice Skup5tine Akcionarskog druStva IKARBUS , na taj nadin Sto je, u skladu sa
Zakonom o privrednim druStvima i dlanovm 39. stav 2. Statuta IKARBUS AD, Saziv objavljen na web
sajtu IKARBUS-a AD, a na osnovu Odluke Nadzornog odbora broj II -l-112023 od 09.05.2023. godine.

II. Komisij a za glasanje je konstatatovala da su na osnovu prispelih punomodja dlanovi Skup5tine slede6i:

R.br Akcionar Ulupan broj akcija
GREEN STONE INVEST:MENT… Fei Xun 17.446.557

2 PROJECT QUESTRA - adv. Branko Bukvi6 2.085。 243
3 PRVIFAKTOR FAKTORING‐ Atanaskovi6 815.149
4 DONIICO PREVOZ― NfisO vitorovi6 54.149

ilI. U skladu sa dlanom 351. stav 3. Zakona o privrednim drustvima u kvorum se radunaju i glasovi
akcionara koji su glasali u odsustl'u ili elektronskim putem. IKARBUS-u AD u zakonskom roku
dostavljeni su Formulari za glasanje u odsustw za:

1. BEOBANKA AD BEOGRAD - u stedaju - 184.g62 akcije.

IV. Komisija za glasanje je konstatovala da ukupan broj glasova za punovaZno odludivanje na Skup5tini
zasve tadke dnevnog reda iznosi 29.582.519, te da se na Skup5tini moZe odludivati po navedenim tadkama
ako su na sednici prisutni ili predstavljeni akcionari koji imaju vise od % od uk rpnog broja glasova,
odnosno 14.764.260 glasova. Obzirom da je na Skup5tini zastupljeno 20.585.960 glasova, St o iirikg,lZyo
od ukupnog broja glasova, kvorum zarad i punovaZno odludivanje Skup5tine poivim tadkama Dnevnog
reda postoji.

Predsednik Skup5tine, Fei Xun, je podsetio dlanove Skup5tine da se glasanje obavlja putem glasadkih
listi6a, tako Sto se za svaku tadku dnevnog reda na dostavljenom glasadkom listiiu 

^oioului"jedna 
od

ponudenih opcija, te da se nakon toga glasadki listi6 predaje sluZbenom licu. Izve5taj Komisije za glasanje
o izvr5enom glasanju proditade se nakon svake tadke dnevnog reda po kojoj se glasalo.

PredloZio je da se radi efikasnosti rada na sednici, diskusija ogranidi na 5 minuta i da svaki udesnik govori
samo jednom po svakoj tadki dnevnog reda.

ZatimjepredloZio da dlanovi Sku5tine aklamacijom glasaju zapredlokeni dnevni red:



「

1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa X redovne sednice Skup5tine odrZane dana 24.06.2022. godine

2. Usvajanje Finansijskih izve5taja i Izvestaja revizoraza2022. godinu

3. Usvajanje Izve5taja o poslovanju DruStva i Izve5taja o radu Nadzornog odbora za 2022. godinu

4. Verifikacija Odluke Nadzornog odbora o izboru Revizorske kule 2a2022. godinu

5. Dono5enje odluke o ovla56enju Nadzornog odbora zaizbor Revizorske kute 2a2023. godinu

6. Dono5enje odluke o izboru dlanova Nadzornog odobra IKARBUS-a AD i dono5enje odluke o politici
naknada zarud predsednika i dlanova Nadzornog odbora

7. DonoSenje odluke o izmenama i dopunama Statuta IKARBUS-a AD

8. Razno

Nakon glasanja konstatovano je da je predloZeni dnevni red usvojen.

Zatim se pristupilo radu po utvrdenim tadkama dnevnog reda.

Taこka l.
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Po5to se niko nije javio zared, pristupilo se glasanju.

Nakon prebrojanih glasova predsednik Komisije za glasanja Petar Balti6, obavestio je prisutne da je tadka
1. dnevnog reda usvojena.

Zatim se pre5lo senarazmatranje tadke 2. dnevnog reda.

Taこka 2.

I基壼L趣画≦≦国迪墜ユニEl逃二重lL墨昼1」堕i■」重壼昼Lia reVLOra Za 2022.2odinu

Predsednik skupstine je otvorio diskusiju po ovoj tadki dnevnog reda.

Po5to se nijedan dlan Skup5tine nije javio zaret,, pristupilo se glasanju.

Nakon prebrojanih glasova predsednik Komisije za glasanje, Petar Balti6, obavestio je prisutne da je tadka
2. dnevnog reda usvojena.

DNEVNI RED



Taこka 3.
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Predsednik SkupStineje otvorio diskusju po ovoj taё ki dnevnog reda.

Za rel se javio punomodnik kompanije Project Questra, advokat Branko Bukvi6. Zamolio je za
odgovore na pitanja koje su prosledili generalnom direktoru DruStva, a tidu se poslovanja
IKARBUS-a za 2022. godinu. Napomenuo je da je veoma korisno da se dlanovi Skup5tine
upoznaju sa odgovorima na ta pitanja, jer od njih direktno zavisi na koji nadin 6e DruStvo opstati
sa svojim poslovanjem t 2023. godini.

Generalni direktor, Aleksandar Vi6enti6, je ditao pitanja vezana za poslovanje IKARBUS-a i na
njih je dao svoje odgovore i to:

Pitanje: ,,Koliko je u proseku mesedno zaduZenje IKARBUS-a u 2022. godinu? Da li je trend
slidan i u 2023. godini"?
Odgovor: ,,Prosedno mesedno zaduZenjeu2022. godini je oko 44.576,27 evra, slidno jeiu2023.
godini".

Pitanje: ,,Koliki je u proseku mesedni prihod IKARBUS-au2022. godini? Da li je trend slidan i
u2023. godini"?
Odgovor: ,,Mesedni prihod u2022. godini je prosedno bio 11.864,41 evra, slidno je i u2023
godini".

Pitanje: ,,Radun IKARBUS-a je prema javno dostupnim podacima blokiran od 17.l2.202l.Dali
postoji bilo koja poslovna aktivnost kojazaposledicu moLe da ima deblokadu raduna"?
Odgovor: ,,Ja mogu dakalem da se u zadnjih par godina, i kineski vlasnik i mi koji smo ostali u
IKARBUS-u, trudimo da pronademo nekakav posao, odnosno da nekome prodamo autobuse u
zemlji i okruZenju, medutim, do sada u tome nismo uspeli. IKARBUS je prestao sa radom pre
vi5e od 4 godine, proizvodni program je zastareo, fabrika skoro da nema vi5e zaposlenih, tako da
je jedini autobus sa kojim moZemo da konkuri5emo na tenderima autobus vedinskog kineskog
vlasnika, u pitanju je elektro autobus. Sa tim autobusom smo imali velikih problema sa
homologacijom. Homologacija je trajala duZe od 2 godine, radena je u Madarskoj, mnogo stvari
je moralo da se menja na njemu. Ta homologacija se zavr5ila krajem pro5le godine, bez
homologacije nije mogu6e bilo gde u Evropi prodati autobus. Nakon Sto je zavrlena, znam da je
kineski vlasnik pokuSavao da ga proda u Nemadkoj , ne znam da li je uspeo. Znam da sam ja
poku5avao ovde u Srbiji, medutim bez uspeha. To su bile jedine aktivnosti na poku5aju da se

ne5to pokrene u ovoj fabrici. Moram dakaLem da je na5a osnovna uloga, nas u IKARBUS-u i
Nadzornog odbora, u poslednje 4 godine bila da oduvamo IKARBUS kao aktivno privredno
druStvo i da zavrlimo UPPR. UPPR je implementiran tek krajem pro5le godine, IKARBUS je
jo5 uvek aktivno privredno druStvo, nalazi se u jako te5koj finansijskoj situaciji i veliko je pitanje
Sta 6e se de5avati narednih nedelja i meseci. Ali, to je sve Sto smo uspeli."

Pitanje: ,, Da li IKARBUS, dok mu je radun blokiran, moie da se javi kao ponudad na bilo koju
od javnih nabavki?"
Odgovor: ,,Naravno da ne mola"



Pitanje: ,,Da li postoji bilo koja poslovna aktivnost koja moZe darezultira otplatom duga u 2023.
godini?"
Odgovor: ,,Ne postoji, zbograzloga o kojima sam pridao ranije."

Pitanje: ,, Da li je od strane nekog od poverilaca pokrenut izvrSni postupak? Ukoliko jeste da li
su doneta re5enja o izvr5enju? Ukoliko jesu da li je od strane angaZovanog javnog izvrSitelja
izvr5ena procena pokretne i nepokretne imovine, Sto je jedna od poslednjih faza pre prodaje u
izvr5nom postupku?"
Odgovor: ,, Mi smo 16.06.2023. godine dobili Potvrdu o evidentiranim neizvrSenim osnovama i
nalozima na prinudnoj naplati. Imam tu ditav spisak, 450 postupaka je pokrenuto. Sa tih 450
postupaka radun je blokiran za 91.895.L82,17 dinara. Da, bilo je procene imovine pre svega
voznog parka IKARBUS-a. U meduvremenu, skoro, prodata su 2 automobila IKARBUS-a u
izvr5nom postupku. Mi ne moZemo da prodamo, jer su svi automobili pod zalogom. Za2 dana je
zakazana procena nepokretne imovine IKARBUS-a, zakazaoje procenu javni izvr5itelj Nemanja
Protii, koji ima nameru da proda nekretninu da namiri dug od oko 300.000 evra, to su plate
biv5ih radnika i nekih sada zaposlenih. Jude smo dobili re5enja o izvr5enju za3 bivla zaposlena i
za jednog advokata. Kao obezbedenje je kod svih upisana hipoteka i to stolarska radionica i hala
sa spratom. Popisano je skoro sve, mislim da nije popisan deo opreme. Ogroman je broj tih
sudskih izvr5itelja. Znamo da je ceo vozni park popisan i to vi5e puta svako vozilo, a od opreme
ne5to je popisano, ne5to nije, kako je ko od tih izvr5itelja Sta video, tako je popisivao. U svakom
sludaju ako i nije, uskoro ie sve biti popisano."

Pitanje: ,, Da li je od strane Green Stone-a kao prethodno najveieg poverioca, a sada ve6inskog
akcionara preduzeta bilo koja radnja, ili inicijativa koja moZe da spase IKARBUS puta u stedaj
na kojem je trenutno?o'.
Odgovor: ,, O tome sam vei pridao da su to poku5aji da se negde u Evropi prodaju autobusi.
Zavriena je homologacija, kojaje jako dugo trajala, ali koliko jazrramniko nije zainteresovan za
kupovinu tog autobusa."

Advokat Branko Bukvi6 je postavio dodatno pitanje da li postoji tehnidka mogu6nost ako bi se

ukazalaprilika da se proizvodi u IKARBUS-u.

Generalni direktor je odgovorio da u ovom trenutku ne postoje tehnidke mogudnosti, zato Sto

IKARBUS ima ukupno 15 zaposlenih, od toga je 6 aktivno, a ostalih 9-toro su na prinudnom
odmoru ve6 3,5 godine.

Advokat Branko Bukvid je zatim postavio pitanje da li postoji oprema koja moZe da odgovori
nekoj proizvodnji.

Generalni direktor je odgovorio da bi to moglo da bude eventualno sklapanje, ne proizvodnja
kakva je bila nekada. Naveo je da nije lako pokrenuti bilo kakvu proizvodnju, a pogotovo ne
takvu. Uslov za sve to je da se odblokira radun. IKARBUS radi sa blokiranim radunom godinu i
po dana, Sto nije po zakonu i ta situacija se ne moZe dugo trpeti.

Advokat Branko Bukvi6 je rekao da firma ima skoro sve stedajne razloge, na osnovu odgovora
generalnog direkora, duga od oko 270 miliona dinara, zakljudno sa krajem pro5le godine, prema



finansijskom izve5taju (2.062.000 evra), kao i na osnovu dinjenice koliko dugo traje blokada
raduna. Istakaoje daje pravo dudo Sto niko nije pokrenuo stedaj, svi poku5avaju da kroz izvr5ni
postupak namire svoja potraZivanja, neko 6e uspeti, neko ne6e, pa mu se dini, kada je sve

sagledao da je jedini razlog zbog dega niko to nije uradio, a ditao je zapisnik sa prethodne

Skup5tine, mogu6nost rukovodstva da ubedi poverioce da onog momenta kad se izvr5i
konverzija potraZivanja u kapital i kada novi vedinski vlasnik preuzme upravljanje da 6e stvari
krenuti bitno na bolje. Iz odgovora i podataka, narodito iz odgovora u vezi sa poslovanjem i
potencijalnim nabavkama i proizvodnjom ne vidi mogu6nost da se iz tehnidkog poslovanja
pokriju i teku6e obaveze. Firma ima problem i sa teku6om likvidno56u i dugom od skoro 2,5
miliona evra, faktidki jedini nadin kako moZe sada kratkorodno da se spasi IKARBUS, je da
najvedi akcionari obezbede sredstva za finansiranje, jer firma ne moZe da dobije bilo kakav
kredit. S tim u vezi predlog Project Questra je poziv prevashodno najveiem akcionaru da se

sagleda Sta od tih skoro 2,5 miliona evra moLe najvi5e da utide na poslovanje DruStva, da se

spasi od izvr5enja i da srazmerno procentu akcija u osnovnom kapitalu, svako od akcionara
obezbedi zajam u Sto kradem roku. Po5to je red o par miliona evra koje treba obezbediti,
najprirodnije je da to re5avaju najvedi akcionari i to srazmemo procentu ude56a u kapitalu.
Smatra da je tako najprirodnije, jer ako jedan akcionar ima60o/o akcija pribliZno, on po Zakonu o
privrednim druStvima ima i posebne duZnosti prema DruStvu. Jedan od posebnih duZnosti prema
DruStvu je ako DruStvo ima problema sa teku6im poslovanjem da se pomogne DruStvu, ukoliko
ima problem sa likvidno5du da se obezbede sredstva da se bar delimidno deo duga sanira, koji bi
spasio DruStvo od velikog broja postupaka. Naveo je da je 450 postupaka ogroman broj, da ima
dosta iskustva sa stedajem i nije dugo duo da ima 450 izvr5nih postupaka nakon usvojenog plana
reorganizacije. Zamolio je druge akcionare da kaZu Sta misle na ovu temu. Naglasio je da se

prida o DruStvu koje je davljenik, o poslovanju se sada ne moZe govoriti, ve6 treba spasiti
DruStvo od stedaja. A ne vidi da se kroz teku6e poslovanje firma moie izvaditi iz ove situacije.

MiSo Vitorovi6 se javio za red i rekao da o tome treba da se izjasni predstavnik najve6eg
akcionara i trebao bi dakaZe Sta njihov gazda misli o svemu, da li misli da pusti firmu u stedaj i
izgubi to Sto je uloZio ili misli da profitira? Zanrolioje predsednika Skup5tine da kaZe Sta misli o
situaciji u kojoj se firma nalazi i kakav je njegov stav.

Fei Xun je odgovorio da je samo ovlaSden da prisustvuje sednici Skup5tine i glasa. Jedino Sto

moLeje da prenese sve gospodinu Jian Yang-u. Takode je naveo i da svakako niko ne Leli da
firma ode u stedaj. Da se nadaju najboljem, da rade.

MiSo Vitorovi6 je postavio pitanje koje treba da se prenese gospodinu Yang-u da li on namerava
da pomogne, da uplati novac jer on lidno midli da je kljud na vratima, tj. da 6e se sve zavrliti za
par dana. Da problem mora da se re5i u toku par narednih dana.

Branko Bukvii je rekao da od punomoinika firme Green Stone ne odekuje odgovor, jer zna da
ga on nema, ali da ovaj zapisnik treba Sto pre da se prevede i po5alje vedinskom akcionaru, da
moZe najkasnije podetkom slede6e nedelje dakaile da li je spreman da obezbedi sredstva kako su
predloZili. Obavestio je prisutne da su imali sastanak sa njim pre par meseci i da je ovaj predlog
ve6 predoden na sastanku. Pridali su tada od jednom od scenarija, ato je taj da pojedinadno
najveii akcionari obezbede sredstva. Svakako nede manjinski akcionari, njih 99%o nete ni hteti
da uloZe sredstva, jer ovde ve6 vide nulu. Naveo je da zastnpa tre6eg akcionara po broju akcija



「

koji je spreman da :uloli, on ga je i ovlastio da prida o ovome, ali da on deka inicijativu
ve6inskog akcionara. Ako ve6inski akcionar ne Zeli da obezbedi sredstva, onda je sve drugo bez
naroditog smisla. Potreban je hitan i Sto konkretniji odgovor. Ukoliko je odgovor pozitivan, demu
se nada, onda sredstvatreba odmah, ne misli na dan-dva, ali podetkom slede6eg meseca da budu
obezbedena na radunu.

Za rcd se javio predsednik Nadzomog odbora Milivoje Mileti6. Rekao je da su pitanja, koja smo
duli od predstavnika akconara Project Questra, su5tinska pitanja i da su, po njegovom mi5ljenju,
postavljena da se skrene palnja najvediem akcionaru, koji osim Sto ima najveiu mogu6nost
upravljanja preduze6em, ima i najveiu odgovornost prema onome Sta treba uraditi da preduzede
ne bi doZivelo potpuni kolaps.

U privredi je bio dugo, zna lta znadi ova situacija sa aspekta mogu6nosti organizovanja
proizvodnje u uslovima blokade raduna. U uslovima stedaja neko drugi rukovodi, onda ve6inski
akcionar gubi mogu6nost i uticaja i upravljanja.Tada svi akconari gube, a najvi5e gubi onaj ko
najvi5e ima. Konverzijom duga u kapital, uz pomoi drlave, do5lo se do toga da Green Stone
Investment postane vedinski vlasnik.

Bez obzira na trud, imajudi u vidu zakonske mogu6nosti Nadzornog odbora, zajedno sa
direktorom, imali su za cilj da se saduva kadrovsko jezgro, pogotovo irtienjera, tehnidara, ljudi
na kojima je bazirana proizvodnja u prethodnom periodu. Medutim, zbog dugog postupka
pivatizacije zaposleni nisu mogli da dekaju i napustili su fabriku. Pri tom su traZili svoja prava
preko suda i zato se doSlo do ovih cifara i postupaka.

Sto se tide samog poslovanja, revizorje napravio svoj izvestaj, dlanovi Skup5tine su ga dobili. Tu
je samo konstatovano da je izve5taj raden u skladu sa zakonom i medunarodnim revizorskim
standardima o privrednim druStvima.
Istakao je da je kljudno pitanje koje treba da se resi deblokada raduna, da bi se znalo kakav ie
biti status IKARBUS-a.

PoSto se zavrgcna diskusja po ova taё ki dnevnog reda,pristupilo se glasanり u.

Nakon prebrojanih glasova, predsednik komisije za glasatje, Petar Balti6, obavestio je prisutne
daje tadka 3. dnevnog reda usvojena.

Taika 4.
Verifikaciia Odluke Nadzornoe odbora o izboru revizorske kude za 2022. eodinu

Po ovoj tadki dnevnog reda niko se nije javio za diskusiju, pa se odmah preslo na glasanje.

Predsednik Komisije za glasanje, Petar Balti6, je proditao izve5taj u vezi glasanja po ovoj tadki
dnevnog reda i konstatovao daje tadka 4. dnevnog reda usvojena.



Taこ ka 5。
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Po ovoj tadki dnevnog reda niko se nije javio za diskusiju, pa se odmah preSlo na glasanje.

Predsednik Komisije za glasanje, Petar Balti6, je proditao izve5taj u vezi glasanja po ovoj tadki
dnevnog reda i konstatovao daje tadka 5. dnevnog reda usvojena.

Taこ ka 6.

Dono5enie odluke o izboru ilanova os odobra IKARBUS-a AD i dono5enie
odluke o politici naknada za rad predsednika i ilanova Nadzornos odbora

Advokat, Branko Bukvi6, je i u vezi ove tadke dnevnog reda dostavio pitanja, pa je zamolio da
dobije odgovore na pitanja.

Generalni direktor je, kao i pod tadkom 2 dnevnog reda, ditao pitanja i na njih davao odgovore.

Pitanje: ,, Po5to vidimo da 6e skoro ceo Nadzorni odbor biti promenjen, a da 6e 4 od 5 dlanova
biti kineski drlavljani, voleli bismo od predlaga6a novog sastava odbora da razumemo na osnovu
kojih kriterijuma se opredelio da predloZi ove dlanove.
IKARBUS je u predstedajnom stanju, pa nas interesuje da li bilo ko od imenovanih dlanova ima
iskustvo u upravljanju ili nadzoru privrednih druStava na ivici stedaja. Ukoliko ima, zanima nas
koja druStva su u pitanju i kakav je danas status tih privrednih druStava?"
Odgovor: ,,Ja mogu za gospodina Yang-a , koji je vlasnik Lanzhou Guangtong New Energy
Automobile Co. Ltd. i vlasnik Green Stone Investment Co. Ltd. koji je kupio 60% IKARBUS-a,
da kalem da znart da ima veliko iskustvo u upravljanju velikim sistemima i za profesora
Mladenoviia, koji je dugo godina dlan Nadzomog odbora IKARBUS-a, dobili ste njegow
biografiju, on je dlan raznih i domaiih i medunarodnih organizacija,profesor je na Saobraiajnom
fakultetu Univerziteta u Beogradu, bio je i predsednik Upravnog odbora IKARBUS-a u periodu
podetkom 2000-tih godina, tada kada je IKARBUS bio, ne u ovakvoj stra5noj situaciji, ali je bio
u te5koj situaciji. Zanjih dvojicu znam".

Advokat Branko Bukvii je zamolio da odgovor na ovo pitanje, takode dobiju od ve6inskog
akcionara. Istakao je da ovo nije firma koja pravi milione evra i treba dovesti najboljle inZenjere
upravljade koji znaju kako da tu dobit uve6aju. Ovo je firma na ivici stedaja i njoj su potrebni
ovde pod 1. direktori kao upravljadi i pod 2. dlanovi Nadzornog odbora koji znaju i imaju
pozitivna iskustva kako aktuelni momenat predstedajnog postupka da savladamo, ako je to
uop5te mogu6e. Naveo je da kada dita spisak predloZenih lica, biografije u principu jesu dobre ili
prosedne, pogotovo kod nekoliko od njih, ali akcionara koga predstavlja brine to Sto ni kod
jednog u biografiji nije video ni5ta slidno, da su upravljali nekim druStvom koje je uspelo da
izbegne stedajni postupak ili je prolazilo kroz neke kompleksne situacije, a to je ono Sto je njima
bitno. Smatra da to moZe biti veliki problem.



MiSo Vitorovi6 je rekao da se slaZe sa svim Sto je advokat Branko Bukvid naveo.

Pitanje: ,,Da li 6e dlanovi Nadzornog odbora iz Kine provoditi vreme i u Srbiji, kako bi se bolje
upoznali sa svim problemima IKARBUS-a?"
Odgovor: ,,Ja pretpostavljam da 6e neko vreme provoditi."

Advokat Branko Bukvii je naveo da je to isto pitanje za ve6inskog akcionara i da se nadao da 6e
on biti na sednici prisutan, da bi mogao konrektnije da diskutuje i daje konkretne odgovore.

Pitanje:" Koliki je iznos naknade koja pripada dlanovima Nadzornog odbora?"
Odgovor: ,,Po 100 evra mesedno svima".

Advokat Branko Bukvid je nakon toga rekao da nema vi5e pitanja po ovoj tadki dnevnog reda.

Zatim se pre5lo na glasanje.

Predsednik Komisije za glasanje, Petar Balti6, je izvestio prisutne da su tadke 6 i 6.1usvojene

Taこka 7.
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Predsednik Skup5tina je naveo da se izmena Statuta odnosi na strukturu kapitala nakon usvajanja
UPPR-a, koja je sprovedena u APR-u.

Za red se javio advokat Branko Bukvii, koji je naveo da je otvorio trenutno stanje akcija na
APR-u i broj akcij a je 29 .528.5 17, a t izmenama Statuta stoji 26.627 .037 .

Gordana Sekuli6 je objasnila da je ukupan broj akcija 29.528.517.

Tamara Bari5id je rekla da je napravila tehnidku greSku i da 6e je ispraviti odmah.

Sledeie pitanje koje je postavio advokat Branko Bukvid je u vezi novdanog i nenovdanog
kapitala.
Gordana Sekuli6 je objasnila da je sve nenovdani kapital.

Advokat Bukvi6 je predloZio da se sazove vanredna sednica Skup5tine ili da se konstatuje u
zapisniku datrali da se greSka ispravi.

Advokat Bo5ko Orli6 je predloZio da se sadakonstatuje u zapisniku da je primelena tehnidka
greSka u materijalu i u predlogu odluke, a da se odluka sada usvoji.

Advokat Branko Bukvi6 je formulisao da na glasanju bude odluka u kojoj 6e broj akcija i iznos
kapitala u novom Statutu biti upodobljen broju akcija IKARBUS-a upisanih u Centralnom
registru i iznosu kapitala IKARBUS-a upisanog u Registru priwednih dru5tava pri Agenciji za
privredne registre.



Naveo je da nema vi5e pitanj a u vezi ove tadke dnevnog reda, ali ima par opaski. Polazi od
dinjenice da imamo DruStvo koje ne moZe kraj sa krajem da se sastavi, koja ima 15 zaposlenih, a
ima6emo glomaznu upravljadku strukturu dvodobnog DruStva koje vi5e odgovara IKARBUS-u
kakav je nekad bilo, kad je bilo par stotina zaposlenih. Sada 6emo imati 5 dlanova Nadzornog
odbora i 6 dlanova Izvr5nog odbora. Imademo isti broj upravljada kao i broj lica zaposlenih Sto

nema nikakve logike. S tim u vezi naveo je da je njegov predlog, koji nije danas tadka dnevnog
reda da se sazove jo5 jedna sednica, nada se u Sto kra6em roku, da se Statut i struktura upodobi
tom momentu. Najlogidnije je da ovakvo druStvo ima jednodomno upavljanje, gde bismo imali
Nadzomi odbor i Skup5tinu, koja bi se sastajala mnogo de56e, i imali bismo odredeni broj
direktora, ali da moramo na neki nadin upodobiti strukturu situaciji. To je njegov predlog.

Taika 8.
Razno

Predsednik Skup5tine je pozvao prisutne ukoliko imaju neku temu za diskusiju, a koja nije bila
na dnevnom redu da se jave za red.

Za rel se javio advokat Green Stone Investment Bo5ko Orli6. On i advokat Gordana Kovadevi6
su dobili ovla5denje da prisustvuju sednici i da pod tadkom Razno zastupaju interese Green Stone
Investment i da Leli da upozna Skup5tinu akcionara sa delom problema koji se odnosi na
trenutnu situaciju u odnosu na dnevno i redovno funkcionisanje IKARBUS-a. Istakao da 6e se
truditi da njegovo izlaganje bude kratko i da ne izlazi iz okvira ovlaSienja koja su dobili od
vlastodavca.

Od 2019. godine na ovamo je bila priprema implementacije UPPR. Pretpostavlja da SkupStina
akcionara zta o demu se radi, to je vremenski period kada je najvedi deo zaposlenih napuStao
IKARBUS. Vrlo slidno se poklaopila i blokada raduna IKARBUS-a. Vedina zaposlenih je bila,
kako je predsednik Nadzornog odbora rekao, motivisana da pronade nadin kako da izdrZavaju
sebe i svoju porodicu.

Kako bi se sprovela implementacija UPPR-a, kako bi se sproveo postupak onako kako je
predloZen i zami5ljen u UPPR-u, u prvom trenutku je Green Stone Investment, tada jo5
nepovezano lice sa IKARBUS-om, preuzeo na sebe obavezuplatanjazarada,porezai doprinosa
pwo za 7, potom za 6 zaposlenih koji jedino i iskljudivo obavljaju svoje poslove u AD
IKARBUS.

Generalni direktor se javio za rcd i rekao da to nije tadno, na Sta je advokat odgovorio da ne bi
mogao da ulazi u raspravu sa njim, jer moZe da kaZe ono Sto je njemu predodeno od strane
vlastodavca. Naveo je da ne tvrdi da direktor nije u pravu.

U tom delu postoji deo potraZivanja Green Stone-a prema IKARBUS-u, koji 6e morati na neki
od nadina da se re5i. O svemu ovome je upoznato i rukovodstvo IKARBUS-a i upoznat je i
prethodni Nadzorni odbor, a oni su dobili duZnost da upoznaju i Skup5tinu akcionara kako bi se
znalo dato postoji i da ie se deo aktivnosti preduzimati i u re5avanju ovoga problema.



Nakon izlagarla advokata, za rcd se javio generalni direktor da pojasni dlanovima Skup5tine o
demu se tadno radi.

Krajem 2019. godine spremao se Socijalni program, najve6i deo zaposlenih je napu5tao
IKARBUS, morali su da sadekaju jo5 dva meseca da bi dobili otpremnine i da bi oti5li. Sedam
osoba, od toga samo dve koje su zaposlene u IKARBUS-u je sklopilo Ugovor o delu sa Green
Stone Investment. Sto se tide ostalih osoba, neke od njih su radile samo za Green Stone
Invesmtent, neke su radile i za druge firme i nal zadatakje bio ne samo da zavrSimo UPPR, nego
da oduvamo IKARBUS kao akvitno privredno druStvo da ne bi oti5lo u stedaj, da ne bi Green
Stone Investment izgubio svoju investiciju.

Ne postoje potraZivanja Green Stone Investment-a od IKARBUS-a. Green Stone Investment je
angaZovao neke ljude, uz dozvolu IKARBUS-a, da obavljaju te poslove.

Naveo je da je upoznao i Yang-a sa celom tom situacijom u viSe nawata. Naveo je da ima kod
sebe Sta je advokat IKARBUS-a napisao po tom pitanju, Sta je Tamara napisala po tom pitanju.
Nakon toga je proditao oba miSljenja.

Advokat IKARBUS-a je naveo da ne postoji pravni osnov da IKARBUS traZeni iznos od oko
300.000 evra uknjiZi kao dug prema Green Stone Invesment-u, odnosno da Nadzorni odbor
donese ovaklu odlluku. Takode je naveo da nema potpisanog ugovora izmedu IKARBUS-a i
Green Stone Investment-a kojim bi se plaiene zarade za biv5e zaposlene, tj. angaZovana lica od
strane Green Stone Investment, tretirale kao pozajmica prema IKARBUS-u AD.

Svaka potpisana odluka od strane bilo kog ovlaSdenog lica, direktora ili dlanova Nadzornog
odbora bi predstavljala krividno delo iz dlana 227. stav 3. Krividnog zakona Republike Srbije.
Zatimje naveo daje advokat citirao kako glasi taj dlan i po njemu je definisano da svako ko bi to
potpisao rizikuje kaznuzatvoraod 2 do 10 godina.

Zatim je proditao miSljenje Tamare Bari5i6, pravnika angalovanog od strane Green Stone
Investment. Ona je u dopisu navela da bi priznavanje iznosa ispladenih naknada od strane Green
Stone Invesment po osnovu Ugovora o delu sa fizidkim licima kao dug od strane IKARBUS-a
bilo protivno vaZecim zakonskim propisima zbog nepostojanja pravnog osnova. Prilikom
donoSenja odluke morao bi se uzeti u obzir pre svega pravni okvir unutar koga bi se eventualno
na5ao nadin re5avanja ovog problema. Ugovor o kreditu, zajmune predstavlja valjano reSenje.

Ovo pitanje nije u nadleZnosti Skup5tine akcionara izrazloga Sto SkupStina daje saglasnost na
pravni posao koji predstavlja raspolaganje imovinom velike vrednosti. Imovina velike vrednosti
je najmanje 30Yo od knjigovodstvene vrednosti imovine DruStva iskazane u poslednjem bilansu
stanja. PredloZila je da se nakon konstituisanja novog Nadzornog odbora reSavanje ovog
problema nade na dnevnom redu neke od redovnih sednica.

Tamara Bari5i6 je nakon Sto je direktor proditao njeno mi5ljenje, rekla da na sednici Skup5tine
akcionari mogu da se informi5u o ovome. Ponovila je da je po njoj ovo temaza re5avanje na
budu6em Nadzornom odboru.



Generalni direktor je zatim pitao da li Skup5tina moZe da donese odluku da zaduZi Nadzorni
odbor u vezi ovog pitanja, ona je odgovorila da moZe.

Advokat Bo5ko Orli6 je zatim rekao da nije ideja da se ovde zaduZuje Nadzorni odbor. Nadzorni
odbor je autonomno telo i o ovome ie se sigurno ruzgovarati na Nadzornom odboru. JoS jednom
je naveo da je njihovo ovla5denje bilo sa ciljem da upoznaju akcionare da ne bi bilo neito
netransparentno, da se u budu6em periodu ne bi ne5to desilo. Rekao je da je advokat Bukvii ved
rekao da postoji odgovornost na vedinskom akcionaru.

Oni su svojim izlagarlem Zeleli da pokaZu da veiinski vlasnik ima deo odgovornosti koji je ve6
preuzeo sam, shvataju6i da ne postoji mogudnost da se iz blokiranog raduna angahttje adekvatan
broj zaposlenih koji bi obavljao poslove. JoS jednom je ponovio da su dobili ovla56enje da
akcionare informi5u o ovome i to su uradili.

Ne predlaZu da se donese bilo kakva odluka po ovom pitanju, ne predlaZu da se pokrene bilo
kakva aktivnost po ovom pitanju, ali smatraju da akcionari imaju pravo da znaju da postoji nesto
Sto se ne nalazi u finansijskim izvestajima. Na koji nadin 6e se sve ovo resavati, to 6e se videti u
zavisnosti odrazvoja situacije u samom privrednom druStvu, Sta 6e se desavati ubudu6e.

Advokat Branko Bukvii je postavio pitanje da li postoji ugovor izmedu IKARBUS-a i Green
Stone-a, na Sta je advokat Bo5ko Orli6 odgovorio da ne postoji, niti se u podetku saradnje radilo
o povezanim licima. Rekao je da bi se u najgrubljem delu u principu radilo o poslovodstvu bez
naloga. Sta se konkretno desilo i kako se desilo, rekao je da nisu ovlaS6eni od strane Green
Stone-a da pridaju o tome, niti su do sada uspeli da proude sw dokumentaciju koju su dobili od
njih. Ali je naveo da sam ugovorni odnos definitivno ne postoji.

Trenutna ideja je samo da se akcionari upoznaju sa situacijom ovakvom kakva jeste. Naglasio je
da trenutnu ideju nisu predloZili, niti misle da je vreme i trenutak da se predlaZe.

Advokat Branko Bukvi6 je rekao da po5to nema nikakvih predloga da je njegova molba svim
odgovomim licima u IKARBUS-u da u vezi ove i svake naredne radnje sa kojom nastaje
zaduienje za IKARBUS obrate paLiluna: pod l, IKARBUS ima radun blokiran 1,5 godinu, i da
zbog blokade raduna i zbog nemogu6nosti izvr5avanja obaveza prema bilo kome. Zakon o
obavljanju plalanja pravnih lica prema licima koja obavljaju delatnost, navode se stiktna
ogranidenja Sta sme, Sta ne sme u situaciji kada su raduni u blokadi. Povrede tog zakona za
posledicu imaju niStavnost bilo kakvog ugovora i bilo kakvog pla6anja koje je izvrSeno i dodatno
misli da postoji prekr5aj ili privredni prestup za sya lica koja budu udestvovala u tome. Zamolio
je i da se obrati paLtja na Krividni zakon kada se o tome bude odludivalo.

Podsetio je advokata Bo5ka Orlicda da je rekao da 6e se naknadno preduzeti aktivnosti za
re5avanje problema, a ovaj Zakon predvida sve aktivnosti. Svakih 100 evra potro5enih na Stetu
IKARBUS-a pravi problem. Razume da su oni pla6eni od strane Green Stone da nadu resenje,
kao Sto i njega vlastodavac pla6a da odloZi izvr5enje. Ali, ne plata ga IKARBUS, nego njegov
vlastodavac. Treba da nade resenje kako da IKARBUS ostane bar u nekom stanju hibernacije.



「

Naveo je da ukoliko niko nema vi5e Sta da doda pod tadkom Razno, da Zeli da uputi molbu
veiinskom akcionaru da u Sto kradem roku, od strane Nadzornog odbora koji je izabran danas i
od strane Izvr5nog odbora koji i dalje postoji, koji nije promenjen, da dobiju u Sto kraiem roku
konkretan plan aktivnosti koje mogu doprineti, s jedne strane smanjenju duga, a sa druge strane

eventualnim aktivnostima iz kojih IKARBUS moZe da odekuje bilo kakav prihod. Smatra da

odgovore na sva pitanja koja je postavio Nadzorni odbor i direktor mogu da dostave sledeie
nedelje.

Po5to se niko vi5e nije javio za red, predsednik Skup5tine je konstatovao da je dnevni red
iscrpljen i da je sednica zavr5ena.

Predsednik Komisije za glasarfe, Petar Balti6, je saop5tio rczultate glasanja kako sledi:

Taёka l Razmatranje i usvajanje zapisnika sa X redovne sednice Skup5tine odriane
dana 24.06.2022. godine

Odluka je doneta sa 18.500.717,00 glasova"ZA", odnosno 89,87yo od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,00oA od broja
prisutnih glasova, 2.085.243,00 glasova "UZDRZAN", odnosno l},l3yo od broja
prisutnih glasova.

Taёka 2 Usvajanje Finansijskih izve5taja i lzve5taja revizora 2a2022. godinu

Odlukaje doneta sa 18.500.717,00 glasoya"ZA", odnosno 89,870 od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,00yo od broja
prisutnih glasova, 2.085.243,00 glasova "UZDRZAN", odnosno l},l3yo od broja
prisutnih glasova.

Taёka 3 Usvajanje lzve5taja o radu Nadzornog odbora i lzve5taja o poslovanju
DruBtva 2a2022. godinu

Odluka je doneta sa17.631.419,00 glasova'oZA", odnosno 85.65% od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,000 od broja
prisutnih glasova, 2.954.54I,00 glasova "UZDRZAN", odnosno l4,35yo od broja
prisutnih glasova.

Taこka 4 Verifikacija Odluke Nadzornog odbora o izboru revizorske kude za 2022.
godinu

Odluka je doneta sa 18.500.717,00 glasova"ZA", odnosno 89,87yo od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,00yo od broja
prisutnih glasova, 2.085.243,00 glasova "UZDRZAN", odnosno lO,l3yo od broja
prisutnih glasova.



Taこka 5. Donolenje Odluke o ovlaSdenju Nadzornog odbora za rzbor Revizorske ku6e
2a2023. godinu

Odluka je doneta sa 18.500.717,00 glasova "ZA", odnosno 89,870 od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,000 od broja prisutnih
glasova, 2.085.243,00 glasova "UZDRZAN", odnosno l},l3yo od broja
prisutnih glasova.

Taこka 6 Dono5enje odluke o izboru ilanova Nadzornog odobra IKARBUS-a AD

Odlukaje doneta sa 18.446.568,00 glasova ooZA", odnosno 89.61% od broja
prisutnih glasova, 50.149 glasova "PROTIV", odnosno 0,26yo od broja
prisutnih glasova, 2.085.243,00 glasova "UZDRZAN", odnosno 10.13% od broja
prisutnih glasova.

Tadka 6.1. Dono5enje odluke o politici naknada zarad predsednika i ilanova NO

Odluka je doneta sa 17.685.568,00 glasova o'2A", odnosno 85.91% od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,00yo od broja
prisutnih glasova, 2.900.392,00 glasova "UZDRZAN", odnosno 14.09% od broja
prisutnih glasova.

Tad.ka7. Dono5enje odluke o izmenama i dopunama Statuta IKARBUS-a AD

Odlukaje doneta sa 18.500.717,00 glasova"ZA", odnosno 89,87yo od broja
prisutnih glasova, 0,00 glasova "PROTIV", odnosno 0,00yo od broja
prisutnih glasova, 2.085.243,00 glasova "UZDRZAN", odnosno l},l3yo od broja
prisutnih glasova.

Predsednik Skup5tine konstatovao je da su dlanovi Skup5tine doneli sledeie Odluke:

BROJ:X11-12021
ODLUKU

Usvaja se zapisnik sa X redovne sednice SkupStine IKARBUS-aAD, koja je odriana
dana 24.06.2022. godine.

Odluka stupa na snagu danom dono5enja.II.



P

BROJ:X12… 1/2023

ODLUKU

I Usvajaju se Finansijski izvestaji IKARBUS-a AD i Izve5taj Revizora 2a2023. godinu

slede6im pokazatelj ima:

sa

1.Ukupni prihodi
2.Ukupni rashodi
3.Gubitak

23.698.002,81 dinar

24.582.280.101,36 dinara

24.582.280.101,36(dinara

II Tekst Finansijskih izve5taja i Izvestaja Revizora 2a2022. godinu dini sastavni deo

ove odluke.

III.Odluka Stupa na Snagu danOnl dOnOSetta.

BROJ:X13-1/2023
ODLUKU

I. Prihvata se godiSnji IzveStaj o radu Nadzornog odbora 2a2022. godinu.

Tekst godi5njeg Izve5taja o radu Nadzornog odbora za 2022. godinu dini
sastavni deo ove Odluke.

m. Odluka stupa na snagu danom dono5enja.

BROJ:X13-2/2023
ODLUKU

I Prihvata se predlog IzveStaja o poslovanju DruStva 2a2022. godinu.

Tekst Izve5taju o poslovanju DruStva 2a2022. godinu dini sastavni deo
ove Odluke.

il Odluka stupa na snagu danom dono5enja.

BROJ:X14-12023
ODLUKU

恥rnk」e se Odl敏a Nadzomog oめ ora bn 1 21/2022.godine o izboru
preduze6a za revizuu KRESTON MDMI DRUSTVO ZA REVIZIJU
D.0。 0。 Beograd。

II Poslove revizije finansijskih izvestaja za 2022. godinu Akcionarskog



II。

druStva IKARBUS - Fabrike autobusa i specijalnih vozila, iz zemuna,
obavlja preduzede za reviziju KRESTON MDM DRUSTVO ZA
REYIZIJU D.O.O. Beograd.

III. Odluka stupa na snagu danom dono5enja.

BROJ:X15-1/2023

ODLUKU

ovlasiuje se Nadzomi odbor IKARBUS AD da donese odluku o izboru
revizorske kule 2a2023. godinu, a na osnovu najpovoljnije ponude.

Poslove revizijeiztadke I. ove Odluke izabrano preduzede zarevizijuwside
do verifikacije odluke Nadzornog odbora od strane Skupstine IKARBUS
AD.

ilI. Odluka stupa na snagu danom dono5enja.

BROJ:XI… 6/2023

ODLUKU

I. ilanovima Nadzornog odbora IKARBUS-aAD prestaje mandat istekom perioda na koji
su izabrani i to:

l. MilivojuMileti6u, JMBG 2011951773637
2. Radoslavu Nikoliiu, JMBG 2907954710419
3. Andriji Sofijani6u, JMBG 2008986782824
4. Aleksandaru Karlovdaninu, JMBG I 60397 27 l0l 48
5. Du5anu Mladenoviiu, JMBG 0706962721826

Imenuju se dlanovi Nadzornog odbora IKARBUS -aAD i to:
1. Jian Yang, broj pasosa: EC4143083, drzavaizdavanja: Republika Kina
2. Liu Jifeng, broj pasosa: EH8635126, drzavaizdavanja: Republika Kina
3. Xun Fei, broj paso5a: E54120809, driavaizdavanja: Republika Kina
4. Jinyan wang, broj pasosa: EJ8630414, driavaizdavanja: Republika Kina.
5. Du5an Mladenovid, JMBG 0706962721926

II. Odluka stupa na snagu danom dono5enja i bi6e registrovana u skladu sa Zakonom o
registraciji privrednih subjekata.



「

BROJ:XI… 6… 1/2023

ODLUKU

I. Donosi se odluka o naknadamazarad dlanova Nadzornog odbora.

III. Mesedna naknada za rad predsednika i dlanova Nadzornog odbora utvrduje se u neto iznosu
od 100 EUR u dinarskoj protiwrednosti po srednjem kursu NBS na dan uplate.

m. hdaci po osnovu naknada zarad u navedenom organu ispla6uju se na teret drugih tro5kova
poslovanja IKARBUS AD.

IV. Usvajaju se predlozi Ugovora o medusobnom regulisanju prava i obaveza sa predsednikom
i dlanovima Nadzornog odbora.

V. Tekst Ugovora o medusobnom regulisanju prava i obaveza sa predsednikom i dlanovima
Nadzornog odbora dini sastavni deo ove Odluke.

VI. Ovla56uje se generalni direktor da sa dlanovima Nadzomog odbora zakljudi Ugovor o
medusobnom regulisanju prava i obaveza.

BROJ:XI-7-1/2023

ODLUKU

I. Usvajaju se izmene i dopune Statuta IKARBUS-aAD.

III. Tekst izmena i dopuna Statuta IKARBUS-a AD dini sastavni deo ove Odluke

m. Odluka stupa na snagu danom donoSenja.

Sednicaje zavr5ena u 14,30 dasova.

Sastavni deo ovog zapisnika dine:
1. Izve5taj Komisije zaglasanje o postojanju kvoruma za odludivanje
2. Izve5taj Komisije za glasanje o rezultatima glasanja
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IKARBUS AD                                                                                                      Predlog                                                                                                 
SKUPŠTINA DRUŠTVA  
BROJ: I  1 – 1 /2024 
DATUM: 11.03.2024. godine 
 
 
 
 

   
Na osnovu člana 34. Statuta i u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine  IKARBUS – a AD, 
Skupština Društva je na I vanrednoj sednici održanoj dana 11.03.2024. godine donela sledeću 
 
 
 

O D L U K U 
 
 
 
I. Usvaja se zapisnik sa XI redovne sednice Skupštine IKARBUS-a AD, koja je održana 

dana 20.06.2024. godine. 
  
II. 
 

Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

 
 
 
 
 
 
 
DOSTAVLJENO: 
- Predsedniku Skupštine 
- predsedniku Nadzornog odbora 
- generalnom direktoru 
- arhivi 

PREDSEDNIK SKUPŠTINE 
 
        
                                

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TAČKA 2 
 

 

 

 

 

 

 



IKARBUS AD
NADZORNI ODBOR
BROJ: I l-1D024
DATUM: 01.02.2024.

Na osnovu Elana 69. Statuta IKARBUS AD, a u skladu sa Pravilnikom o nadinu i rokovima
vr5enja popisa i uskladivanja knjigovodstvenog stanja sa stvarnim stanjem Nadzorni odbor
IKARBUS-a AD, dana 01.02.2024. godine, donosi slededu:

ODLUKU
O OBRAZOVANJU KOMISIJA ZA REDOVAN POPIS IMOYINE I OBAVEZA

I. Radi vr5enja redovnog popisa imovine, obavezaipotralivanja sa stanjem na dan 31.12.2023.
godine obrazuju se komisija u slededem sastavu:

- Petar Balti6 predsednik komisije
- Goran Salkovid dlan komisije
- Predrag Kresovid dlan komisije
- Radomir Pantovii dlan komisije

IL Komisijaizstaval. ove Odluke izvr5ide redovni popis imovine, obaveza i potraZivanja sa

stanjemna dan 31.12.2023. godine i to:

- popis magacina: 001 - Sitan alat, inventar iHTZ oprema 009 - OdrZavanje,
003 - Limovi, 012- Sper, 006 - Vijdana roba, 004 - Boje i lakovi, 005 - Agregati i
autooprema: 008 - Elektrooprema: 011 - Rezervni delovi,

- popis osnovnih sredstava i sitnog inventara (aneks, Restoran, kapija, ambulanta, sportski teren,
oprema KUD-a, Ruska ku(a,proizvodne hale i magacini na
lokaciji Autoput),

- popis tude robe, gotovih proizvoda i nedovr5ene proizvodnje (grupa konta 96, grupakonta 95):
nekretnina, postrojenja i opreme (grupa konta 02) i finansijskih plasmana i potraZivanja (grupa
konta 04,27,22 i23), obaveza (grupa konta 43 bez konta 430 i grupa konta 15), obaveza (grupa
41,42,44,45,46,47), potraZivanja po osnovll prodaje (grupa konta 20 i konto 430- konta
primljeni avansi, depoziti i kaucije), gotovinskih ekvivalenata i gotovine (grupa konta24)
neupladenog upisanog kapitala(grupa konta 00) i nematerijalnih ulaganja(grupa konta 01)

- popis kod zaposlenih preko alatnih knjiZica

III. Komisija ie popis izvrii u vremenu od 09.02.2024. godine do 20.02.2024. godine. Popis
gotovog novca i gotovinskih ekvivalenata, hartija od vrednosti i sredstava na radunima i
depozitima kod banaka, izvr5i6e se na dan 31.12.2An. godine, odnosno sa stanjem na taj dan.

IV. Komisija za popis, duZnaje da sastavi Izve5taj o izw5enom popisu i isti dostavi generalnom
direktoru i Nadzornom odboru narazmatranje najkasnije do 28.02.2024. godine.



Nadzorni odbor najkasnije 30 dana pre sastavljanja finansijskih izvestaja donosi Odluku
usvajanju Izve5taja o izrrr5enom popisu.

V. Generalni direktor 6e nakon dono5enja ove odluke izdati uputstvo za innienle popisa i
sprovesti druge pripreme neophodne za uspe5no izvrienje popisa.

Dostavljeno:
- predsedniku Nadzornog odbora
- dlanovima komisije
- generalnom direkloru
- arhivi

PREDSEDNIK NADZORNOG



IKARBUS AD                                                                                          Predlog                                                                                                                                               
SKUPŠTINA DRUŠTVA 
BROJ: I  2/1/2024 
DATUM: 11.03.2024. godine 
 
 
 
 
Na osnovu člana 34. Statuta i u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine  IKARBUS-a AD, 
Skupština Društva je na I vanrednoj sednici, održanoj dana 11.03.2024. godine donela sledeću: 

 
 

 
 

O D L U K U 
 
 
 
 
I. Verifikuje se Odluka Nadzornog odbora broj I 1/1/2024 od 01.02.2024. 

godine o popisu pokretnih stvari. 
 

II. 
 

Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

 
 
 
 
 
DOSTAVLJENO: 
- predsedniku Skupštine 
- predsedniku Nadzornog odbora 
- generalnom direktoru 
- arhivi  

PREDSEDNIK SKUPŠTINE 
 
 
 

 
 
 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

TAČKA 3 
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IKARBUS AD BEOGRAD- ZEMUN      DRAFT 
NADZORNI ODBOR/Supervisory Board 
BROJ: I 2/2/2024 / NUMBER: I 2/2/2024 
Datum/date: 01.02.2024.  
 
 
Na osnovu člana 441 Zakona o privrednim 
društvima („Sl. glasnik RS“, br. 36/2011, 
99/2021, 83/2014- dr. zakon, 5/2015, 
44/2018, 95/2018, 91/2019 i 109/2021), 
člana 69  Statuta Ikarbus AD i člana 3 
Poslovnika o radu Nadzornog odbora,  
Nadzorni odbor Ikarbus AD dana 
01.02.2024. godine izdaje sledeću 
 
 

Based on the Ar�cle 441  of the Company’s 
Act (“Official Gazete RS” no 36/2011, 
99/2021, 83/2014- other act, 5/2015, 
44/2018, 95/2018, 91/2019 and 109/2021), 
Ar�cle 69 of the Satute of Ikarbus AD, and 
Ar�cle 3 of the Rulebook on Supervisory 
board, Supervisory Board of Ikarbus AD, on 
February the 1st  2024 issues the following 

ODLUKU O PRODAJI MAŠINA I POKRETNIH 
STVARI KOJE SE NALAZI U HALI KOJA JE 

PRODATA U POSTUPKU IZVRŠENJA 

DECISION ON SALE OF THE MACHINES AND 
PROPERTIES EXISTING IN THE HALL SOLD 

IN THE ENFORCEMENT PROCEEDING 
 
1.  ODOBRAVA SE prodaja mašina i ostalih 
pokretnih stvari koje sa nalaze u hali za 
proizvodnju autobusa sa južnim aneksom 
koja je prodata u postupku izvršenja. 
 
 
2. OVLAŠĆUJE SE Generalni direktor da 
izvrši procenu vrednos� mašina i stvari 
navedenih u prethodnom stavu, lično ili 
posredstvom procenitelja odgovarajuće 
struke, kao i da organizuje javnu aukciju u 
vezi sa prodajom mašina. 
 
 
3. OVLAŠĆUJE SE Generalni direktor da 
zaključi ugovor o prodaji u vezi sa pitanjem 
navedenim u prethodnim stavovima. 
 
 
4. Ova odluka stupa na snagu danom 
donošenja. 
 
5. Ova odluka sačinjena je dvojezično, na 
srpskom i engleskom jeziku. U slučaju 
sukoba između dve verzije prednost ima 
verzija na srpskom jeziku. 
 

 
1. The sale of machines and proper�es 
exis�ng in the bus produc�on hall with 
south annex which was sold in the 
enforcement proceeding HAS BEEN 
APPROVED. 
 
2. General director is AUTHORISED to do 
the es�ma�on of the value of the machines 
and proper�es men�oned in the previous 
paragraph, personally or through appraiser 
of the appropriate profession, as well as to 
organise public auc�on related to the 
machine sell. 
 
3. General director is AUTHORISED to 
conclude the agreement on sale regarding 
the maters men�oned in the previous 
paragraphs. 
 
4. This Decision shall enter into legal force 
by day of its rendering. 
 
5. This Decision is dra�ed billingualy, in 
Serbian and Chinese language. In case of 
any discrepancies between the two 
versions, Serbian languange version shall 
prevail. 
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OBRAZLOŽENJE 
 
Članom 441 Zakona o privrednim društvima 
i članom 69 Statuta propisane su 
nadležnos� Nadzornog odbora koje 
uključuju i mogućnost donošenja odluke na 
način naveden u izreci.  
 
Članom 3 Poslovnika o radu nadzornog 
odbora propisano je sledeće:  
 
„U hitnim slučajevima, kada odlaganje 
donošenja odluke ne bi bilo u interesu 
Društva, Odbor može da donese odluku i 
bez održavanja sednice (pismeno, 
telefonski, telefaksom i elektronskom 
poštom) ako se tome ne protivi ni jedan član 
Odbora“. 
 
Imajući u vidu ci�rane članove Zakona i 
Statuta, kao i trenutnu situaciju u kojoj se 
nalazi kompanija koja podrazumeva da se 
hala koja je prodata u izvršnom postupku 
isprazni od lica i stvari do 21.02.2024. 
godine,  Nadzorni odbor je odlučio kao u 
izreci. 
 
 

REASONING 
 
Ar�cle 441 of the Company’s Act  and 
Ar�cle 69 of the Statute prescribes the 
Supervisory board competences, which 
include rendering the decision as it is stated 
in the disposi�ve. 
 
Ar�cle 3 of the Rulebook on Supervisory 
board prescribes the following: 
 
„In urgent cases, when postponing of 
rendering the Decision would not be in the 
interest of the Company, Board can render a 
Decision wtihout helding a meeting (in 
writen, via phone, telefax or e-mail) if no 
Board member objects to it“. 
 
Having in mind quoted ar�cles of the Law 
and Statute, as well as current situaa�on of 
the Company which implies that hall which 
is sold in the enforcement proceeding 
needs to be empty form the people and 
proper�es before 21.02.2024.,  Supervisory 
Board rendered a Decision as in disposi�on. 
 

 
Dostavljeno: 

- Nadzornom odboru 
- Generalnom direktoru 
- Arhivi 

 

 
Delivered to: 

- Supervisory Board 
- General director 
- Archive 

 
 
 

 

 
PREDSEDNIK NADZORNOG ODBORA/PRESIDENT OF THE SUPERVISORY BOARD 

 
 

 
________________ 

Jian Yang 



IKARBUS AD                                                                                          Predlog                                                                                                                                               
SKUPŠTINA DRUŠTVA 
BROJ: I  3/1/2024 
DATUM: 11.03.2024. godine 
 
 
 
 
Na osnovu člana 34. Statuta i u skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine  IKARBUS-a AD, 
Skupština Društva je na I vanrednoj sednici, održanoj dana 11.03.2024. godine donela sledeću: 

 
 

 
 

O D L U K U 
 
 
 
 
I. Verifikuje se Nacrt Odluke Nadzornog odbora broj I 2/2/2024 od 

01.02.2024. godine da se mašine koje se nalaze u hali koja je prodata u 
izvršnom postupku prodaju. 

 

II. 
 

Odluka stupa na snagu danom donošenja. 
 

 
 
 
 
 
DOSTAVLJENO: 
- predsedniku Skupštine 
- predsedniku Nadzornog odbora 
- generalnom direktoru 
- arhivi  

PREDSEDNIK SKUPŠTINE 
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